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Abstract (en)
The invention relates to a closure (V) for tubes (2) or the like, which is fitted with a rotatable closure cap (1) which has a central nozzle aperture
(19) which can be closed by relative displacement to a mandrel (D) supported by spokes (13). To achieve a constructional shape which is improved
in terms of closing and in terms of handling, it is proposed that the mandrel (D) arranged so as to be displaceable in height in the closure (V) is in
threaded engagement (G) with the closure cap (1). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Verschluß (V) für Tuben (2) oder dergleichen, welcher mit einer drehbaren Verschlußkappe (1) ausgestattet ist, die eine
zentrale Mundstücköffnung (19) aufweist, welche durch Relativverlagerung zu einem von Speichen (13) getragenen Dorn (D) verschließbar ist,
und schlägt zur Erzielung einer schließtechnisch sowie handhabungsmäßig verbesserten Bauform vor, daß der im Verschluß (V) höhenverlagerbar
angeordnete Dorn (D) in Gewindeeingriff (G) zur Verschlußkappe (1) steht. <IMAGE>
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